
  
  

 

  

  
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN        STAD MECHELEN  

  

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN  

  

Indiener : Catherine Francois  

 

Datum:4 april 2024 

 

Onderwerp vraag: Zwemlessen Mechelse scholen 

 

Toelichting: 

Uit een bericht van ATV blijkt dat de vraag naar zwemlessen in Mechelen erg groot blijft, 

zeker na de coronacrisis. Toch heeft meer dan een kwart van de basisscholen in onze 

stad besloten om te besparen op de zwemlessen. Dit heeft als gevolg dat veel kinderen 

niet meer de kans krijgen om te leren zwemmen, wat belangrijk is voor hun veiligheid 

en gezondheid. Na de coronacrisis gaf de schepen aan met de scholen en sportdienst 

te bekijken hoe ze meer zwemuren kunnen organiseren, zodat alle kinderen de kans 

krijgen om te leren zwemmen. Er werd wel ingezet op zwemlessen voor anderstaligen, 

die op een donderdagavond terecht kunnen. De stad biedt zodoende wel zwemlessen 

voor OKAN, maar dit is niet voldoende om aan de algehele vraag te voldoen. 

Vragen: 

1) Cijfers in betrekking tot de afschaffing van zwemlessen. 

Hoeveel basisscholen in Mechelen hebben afgelopen jaar gesnoeid in zwemlessen? 

    Wat is het totale aantal gesnoeide zwemlessen in deze scholen? 

2) Welke factoren hebben geleid tot deze vermindering: financiële overwegingen, 

personeelstekorten, of andere oorzaken? 

3) Hoeveel moeten de scholen per zwemles, per leerling opleggen om maximumfactuur 

niet te laten overschrijden? 

4) Hoeveel kinderen voldoen momenteel niet aan de eindtermen met betrekking tot 

zwemvaardigheid? 

5) Welke maatregelen worden er genomen opdat alle Mechelse kinderen de kans 

krijgen om te leren zwemmen? 

 

Namens Vlaams Belang 
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